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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Na prośbę i  wniosek mieszkańców proszę o odpowiedź,  czy remont ul.  Rzeczypospolitej

zakłada wycięcie drzew (których) i poszerzenia ulicy kosztem chodników (gdzie?)?
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